
 

 

 

ACTA REUNIÓ DE LA TAULA D’ENTITATS 

 

Data: Dimecres 19 d’abril de 2023 

Hora: 18h 

Lloc: Aula polivalent del Centre Cívic 

Entitats assistents:  

Associació de veïns Begues Parc, Futbol Sala Begues, Club Futbol 

Begues, Amics Francocatalans, Coral Montau, CIPAG, Club de Begues, 

Timbalers de Begues, CEB, Artesans de Begues, El Colomar, Bàsquet 

Begues, AFA Ins Begues i Club de judo. 

Entitats que excuses la seva presència: 

Vehicles Begues, Cercle artístic i Club de patinatge. 

Nombre d’assistents: 12 persones 

Ajuntament: 1 personal tècnic  

 

Orde del dia 

 

- Bases reguladores de les subvencions a entitats locals. 

 

A les 18.10 s’inicia la reunió fent esment de l’objectiu que ens ha portat 

a fer una reunió temàtica sobre les bases de les subvencions a entitats 

locals. La tècnica explica que és una demanda que les entitats porten 

fent des de fa temps, ja que hi ha dificultat per entendre el procés que 

se segueix per atorgar les quantitats que se subvencionen. 

Totes les persones assistents indiquen que s’han llegit les bases, cosa 

que facilita poder iniciar a debatre sobre la temàtica. Es pregunta a les 

entitats com volen treballar aquest tema per tal que sigui el més 

profitós possible. 

La tècnica fa un breu resum de les parts que cal tenir en compte de 

forma principal per entendre com es fa el càlcul final de les 

subvencions. Alguns d’aquests punts són: 

 



 

 

 

- Article 2. Punt on explica que la quantitat sol·licitada no podrà 

excedir del 50% del pressupost total de l’activitat, amb 

excepcions.  

- Article 6. Les activitats s’han de dur a terme a Begues, amb 

excepció d’aquelles que projectin el nom de Begues a l’exterior. 

- Article 13. Criteris de valoració. Són un total de 200 punts. Els 

60 punts de l’entitat, sempre seran els mateixos per cada 

activitat presentada. El que variarà el total de punts seran els 

140 punts restants que sí que són d’avaluació específica de 

l’activitat. 

Es comenta que amb aquests criteris s’ha volgut posar en valor 

a totes aquelles entitats que són més dinàmiques, que 

col·laboren, que participen, que fan xarxa, etc. 

Sobre alguns punts que la comissió tècnica de valoració de les 

subvencions troba que cal millorar, en alguns casos, hi destaca 

la concreció i la qualitat de la informació que s’aporta. En alguns 

casos aquesta és molt mínima i s’ha de deduir el que es farà. Per 

tant, cal concretar molt més el que es demana. També cal tenir 

en compte la capacitat d’autofinançament de cada entitat, ja que 

es puntua de forma més elevada a les activitats amb més alta 

capacitat d’autofinançament. I per altra banda, també baixa la 

puntuació si es presenten dos activitats idèntiques de dos 

entitats diferents. 

 

Hi ha altres aspectes que també influencien sobre el resultat final de la 

subvenció atorgada com ara: 

- La partida pressupostària de les subvencions. 

- Si es demana o no el 50% del pressupost de l’activitat. Si es 

demana més, aquesta quantitat s’ajusta al 50% 

- La quantitat de subvenció sol·licitada per cada activitat. 

Finalment es comenta que per tal d’aprovar unes noves bases cal un 

procediment previ intern que serà: 

1r Aprovació de les bases de Subvencions generals de 

l’Ajuntament. 

2n Aprovació de les noves bases especifiques de les Subvencions 

a entitats locals. 

Els dos tràmits portaran de forma prèvia una consulta oberta a la 

ciutadania. En el cas de les subvencions específiques de les entitats  



 

 

 

aquest procés s’inicia actualment amb el treball que es realitzi des de 

la Taula d’entitats, tot i que després es podran fer propostes també des 

de qualsevol entitat o ciutadà/ana. Totes les propostes rebran una 

resposta motivada. 

A partir d’aquí s’enceta un debat, entre i amb les entitats, per posar 
sobre la taula com poder arribar a fer propostes reals sobre les bases: 

- Es necessita informació sobre quines han estat les puntuacions i 

com es du a terme aquest procediment, ja que en molts casos 
no s’entén el motiu de la quantitat atorgada.  

- Hi ha entitats que no veuen reflectida la seva participació en 
moltes activitats del poble amb el resultat de la subvenció. 

- Exposen que el fet de saber en què han fallat les ajudarà a fer 
millores de cara a següents anys. 

- Es diu que caldria fer justificar el 100% de l’activitat 

pressupostada i no pas el 50%, i així es veuria que s’ha realitzat 
tot el projecte. El club de bàsquet comenta que l’Hospitalet fan 

justificar el 85%. 
- També es comenta que les 6 activitats que s’han de realitzar han 

de tenir a veure o no amb un projecte comú. Es respon que les 
activitats únicament han d’estar acord amb la finalitat de 

l’entitat, és a dir, amb el que diuen els seus estatuts. 
- Es parla de la necessitat que totes les entitats vagin de la ma en 

la presentació de les subvencions i que tot el procés sigui visible 
i transparent. 

Altres demandes: 

- Es comenta que cal que l’import de la partida de subvencions 

sigui més elevat ja que cada cop són més entitats les que volen 
obtenir subvenció. 

En finalitzar el debat s’acorda el següent: 

- Realitzar una nova reunió al mes de maig amb la següent 
informació: 

o Full Excel de puntuacions on es vegi el pressupost de cada 
activitat, la quantitat de subvenció sol·licitada, la puntuació 

emesa i el resultat final de la subvenció atorgada. 
- En aquesta reunió es demanarà la participació del tècnic 

econòmic de l’Ajuntament. 
- També es demana veure un exemple d’alguna entitat que està 

fent una bona presentació de les activitats sol·licitades. 
- El club de Bàsquet facilitarà el document de subvencions a 

entitats locals de l’Hospitalet de Llobregat. 
- La resta d’entitats poden anar buscant propostes d’altres 

municipis que es puguin adir a la nostra realitat. 



 

 

- Entre tots i totes poder manar pensant quins són els criteris 

que mal cal potenciar i puntuar amb més punts- 

 

Sense més comentaris la reunió finalitza a les 19.45h. 

 

Esther Rufas Mas 

Tècnica de Participació Ciutadana 

Ajuntament de Begues 


